
 

             Skórcz dnia, 29 marca 2018r.     
                                                                                                                                                                                                        
 

Sprawozdanie 
 z pracy Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej 

 w Skórczu za rok 2017 
                                                                          

 
W roku sprawozdawczym 2017  komisja pracowała w składzie: 
       -  Roman Pietrzykowski - przewodniczący 
       -  Andrzej Laskowski  - z-ca  przewodniczącego 
       -  Henryk Czarnecki  - członek 
       -  Adam Gawrzyał  - członek 
       -  Stefan Wiśniewski  - członek 

            - Rafał Kosecki            - członek 
            - Stanisław Eggert  - członek 

       
 Praca Komisji Gospodarczej w 2017 roku  oparta była na 
realizacji tematyki zawartej w dwóch półrocznych planach pracy, 
opracowanych przez jej członków, a zatwierdzonych przez Radę 
Gminy Miejskiej Skórcz oraz sprawami skierowanymi przez 
Przewodniczącego Rady, Burmistrza, bądź sprawami zgłoszonymi 
przez mieszkańców miasta. 
 Oprócz członków w posiedzeniach Komisji, w zależności od 
omawianej tematyki, uczestniczyli zaproszeni goście, którzy 
wspomagali jej prace: w osobach Burmistrza  miasta Pana Janusza 
Koseckiego,  Skarbnika Miasta Barbarę Krzyżanowską, dyrektorów i 
kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, kierowników 
referatów i pracowników Urzędu Miasta Skórcz oraz zaproszonych 
gości. 
 
 W okresie sprawozdawczym komisja odbyła 10  posiedzeń w 
tym 3 indywidualne i 7 wspólnych z innymi komisjami.  Podczas 
wszystkich odbytych spotkań zostało zrealizowane 100 % tematyki 
objętej planami pracy. 
 
 Obok stałych zadań tj. opiniowania projektów uchwał 
wnoszonych pod obrady Rady Miasta, praca Komisji koncentrowała 
się na takich tematach jak: 
     
 - Podsumowano Akcję Zima 2016/2017 – analiza poniesionych        
    kosztów.  



 

  - Zapoznano się z potrzebami i możliwościami zadań w zakresie  
    remontów dróg  oraz chodników,( które w 2017 nie  podlegały 
    wymianie, a zagrażały dalszemu użytkowaniu przez pieszych, 
    ustalono  priorytety w terminach remontów). 
  - Omawiano kilkukrotnie postępy w zakresie przygotowania planów    
    budowy przedszkola miejskiego oraz plany pozyskania środków  
    finansowych na budowę. Przy tym temacie należy zaznaczyć, że   
    realizacja tej  inwestycji przysparza bardzo dużo problemów,   
    Burmistrzowi Miasta Skórcz oraz jego pracownikom poprzez częste  
    zmiany przepisów przy pozyskiwaniu środków finansowych z innych   
    źródeł. 
  - Omówiono  letnie utrzymanie miasta w 2017 r.  
  - Omówiono aktualną sytuację na rynku pracy, a w szczególności  
     zwrócono uwagę na braki pracowników w zakresie potrzeb przy  
     pracach porządkowych na terenie miasta – a procent bezrobocia w  
     mieście. 
  - Członkowie komisji gospodarczej na bieżąco wizytowali miejsca 
     prowadzonych remontów i inwestycji, oraz dokonywali oceny  
     stopnia realizacji zadań inwestycyjnych remontowych na terenie   
     miasta. 
  - Omówiono założenia do projektu budżetu - inwestycje planowane w 
    2018 roku. 
  - Omówiono i zaopiniowano stawki podatkowe na 2018 rok.  
  - Omówiono  przygotowanie  miasta do sezonu zimowego   
    2017/2018  
  - Wysłuchano informacji członka  Związku Gmin Wierzyca  
    w zakresie gospodarki odpadami po zamknięciu roku  2016 oraz 
    omówiono propozycję programu naprawczego czekającego  
    związek w 2017 i dalszą współprace po wyjściu części członków. 
 
 Podczas odbytych posiedzeń Burmistrz informował o postępach 
w inwestycjach oraz przedstawiał problematykę spraw bieżących 
nurtujących lokalny samorząd. Zaciągał opinii w sprawach remontów 
modernizacji i potrzeb lokalnej społeczności w zakresie poprawy 
warunków mieszkaniowych,  i innych zgłaszanych do Radnych Miasta 
problemów.  
 Opinie Komisji dotyczące projektów uchwał, były przedkładane 
Radzie Miasta podczas obrad,  zaś opinie podejmowane w sprawach z 
zakresu inwestycji i remontów na terenie miasta – przedkładano 
Burmistrzowi.    



 

 Kończąc niniejsze sprawozdanie, chciałbym podziękować 
wszystkim którzy w roku sprawozdawczym uczestniczyli w 
posiedzeniach komisji, dzieląc się swoimi uwagami i spostrzeżeniami.  
 Niniejsze sprawozdanie przedkładam w dniu 29 marca  2018 
roku  w trakcie XXXVI sesji Rady Miejskiej w Skórczu. 

 
                                          Przewodniczący Komisji Gospodarczej: 

 
                                                                            (-) Roman Pietrzykowski       


